
عراقچی:

 میدان، دیپلماسی و رسانه باید 
با یکدیگر حرکت کنند

وزیر امورخارجه کشورمان در اختتامیه همایش 
طوفان الاقصی و غزه، واقعیت ها و روایت ها گفت: 
معتقدم میدان و دیپلماسی دو عرصه جدا از هم 
نیستند.به گزارش خبرنگار مهر، سیدعباس 
عراقچی در اختتامیه همایش طوفان الاقصی 
و غزه، واقعیت ها و روایت ها، ضمن تبریک اعیاد 
شعبانیه، اظهار داشت: دهه فجر و مقام شهدای 
انقلاب اسلامی، شهدای مقاومت در غزه و لبنان 

و یمن را گرامی می داریم.
وی با اشاره به روایت سازی در سیاست خارجی، 
ادامه داد: معتقدم میدان و دیپلماسی دو عرصه 
جدا از هم نیستند بلکه یک مجموعه یکپارچه 
هستند. دیپلماسی دســتاوردهای میدان را 
اســتفاده و به حیثیت ملــی تبدیل می کند.

عراقچی گفت: دیپلماسی دستاوردهای میدان 
را به عزت ملی تبدیل می کنــد. وزیر خارجه 
افزود: در کنار میدان و دیپلماسی ضلع سومی 
وجود دارد و آن رسانه است. رسانه نقش مهمی 
را در ســاختن روایت از میدان و دیپلماسی و 

نهایتاً روایت پیروزی و شکست را دارد.

ادامه از صفحه یک
 که راســت افراطی در اروپا هــر روز قدرت 
بیشتری بگیرد. این موضوع نگرانی هایی را در 
فرانسوی ها به همراه داشته است. اما موضع 
ترامپ درخصوص جزیره گرینلند جنجال 
بیشــتری به پا کرد. در این راستا باید گفت 
بی توجهی آشکار ترامپ به قوانین بین المللی، 
مرزهای حاکمیتی و متحدان ناتو، با مجموعه 
تهدیدات مضحک او برای الحاق »گرینلند« 
با زور، واکنش ســریع و متحدانه ای از سوی 
فرانسه، آلمان و اسپانیا را درپی داشته است. 
رئیس شــورای اروپا در واکنش به اظهارات 
رئیس جمهور آمریکا بــرای تصرف جزیره 
گرینلند، تاکید کرد که حاکمیت دانمارک 
یک مساله اساسی برای اتحادیه اروپاست و از 
این کشور در برابر تهدیدهای ترامپ حمایت 
می کند حتی بحران تا جایی پیش رفته که 
یک مقام ارشد نظامی اتحادیه اروپا اعلام کرد 
این اتحادیه برای دفاع از گرینلند در مقابل 
تمایلات کشورگشــایانه ترامپ، باید در این 
جزیره نیروهای نظامی خود را مستقر کند. به 
نظر می رسد که در آینده چالش های زیادی 
در این رابطه بین اتحادیه اروپا و آمریکا بر سر 
این جزیره ایجاد شود. اگر ترامپ بخواهد به 
گرینلند حمله کنــد، دانمارک که عضو ناتو 
است باید واکنش نشــان دهد از سوی دیگر 
آمریکا هم عضو ناتو اســت و این وضعیت، 
مسائل را بسیار پیچیده تر خواهد کرد. باید 

دید در آینده چه رخ خواهد داد.
فشــار بر اتحادیــه اروپا برای 
پذیــرش صلح مــورد نظر در 

اوکراین
طی دو هفته گذشته ترامپ بارها ادعا کرده 
اســت که که دولتش رایزنی هــای جدی با 
روســیه برای پایان دادن به جنگ اوکراین 
دارد. با توجه به اینکه ناتو همچنان به حمایت 
از اوکراین ادامه می دهد، اگر ترامپ به وعده 
خود مبنی بر توقف یا حتی کاهش کمک های 
نظامی آمریکا به اوکراین عمل کند، کار برای 
اتحادیه اروپا دشوار خواهد شد. مسئله حائز 
اهمیت این است که اروپا می داند که نمی تواند 
به تنهایی جنگ اوکراین را متوقف کند آمریکا 
نیز نمی تواند بدون نظامیان اروپایی، به طور 
موفقیت آمیزی به آن پایــان دهد. بنابراین 
همکاری و وابســتگی متقابــل در صورت 
رسیدن به آتش بس از طریق مذاکرات، نقشی 
کلیدی در این زمینه خواهند داشت اما ترامپ 
به جای ترغیب متحدان اروپایی و نشان دادن 
این که واشنگتن از آن ها حمایت خواهد کرد، 
با خصومت و بدرفتاری به آن ها حمله می کند 
که این موضوع باعث سردرگمی اروپا تنها با 
گذشت چند روز از ریاست جمهوری او شده 
است. گویا  ترامپ به اروپایی ها پیشنهاد داده 
نظامیان خود را پس از رسیدن به آتش بس، 
برای حفاظت از اوکراین از طریق بازدارندگی 
از حملات روســیه، به اوکراین بفرســتند. 
متقاعد کردن اروپایی ها به پذیرفتن خطرات 
تقابل با نظامیان روس بزرگ ترین خواسته ای 
اســت یک رئیس جمهور آمریکا تاکنون از 
متحدان این کشور داشــته است همه اینها 
در شرایطی است که بســیاری از اروپایی ها 
تمایلی به اعزام نظامیــان به قلمرو اوکراین 

ندارند.
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اخبار

هیئت ایرانی در مراسم تشییع 
شهید نصراله در بیروت شرکت 

خواهد کرد
هیئتی از جمهوری اســلامی ایران در مراسم 
تشییع شهید سید حســن نصراله در بیروت 
شــرکت خواهد کرد.به گزارش خبرنگار مهر، 
طبق شنیده ها هیأتی از جمهوری اسلامی ایران 
در مراسم تشییع شهید سید حسن نصراله در 
بیروت شرکت خواهند کرد.هنوز ریاست این 
هیئت مشخص نشده است.گفتنی است، مراسم 
تشییع شهید سید حسن نصراله روز یکشنبه ۵ 

اسفند در بیروت برگزار خواهد شد.
نمایندهمردمقم:

مگر قحط الرجال است که 
ظریف غیرقانونی در دولت 

بماند؟
نماینده مــردم قم در مجلس گفــت: عالم و 
آدم نســبت به زیر پا گذاشتن قانون در مورد 
محمدجواد ظریف معترض هستند.به گزارش 
خبرنگار مهر، حجت السلام مجتبی ذوالنوری 
در جلسه علنی مجلس شــورای اسلامی در 
تذکر شفاهی، گفت: آقای رئیس جمهور! شاه 
بیت صحبت شما در مناظرات انتخاباتی، عمل 
به قانون و اجرای آن و گله مندی از عدم عمل 
به قانون بود.وی بیان کرد: آقای پزشــکیان! 
امروز شاهدید که عالم و آدم نسبت به زیر پا 
گذاشــتن قانون در مورد محمدجواد ظریف 
معترض هستند. به خدا قسم نمی ارزد اعتماد 
مردم به کشــور و قانون به خاطر نگه داشتن 
یک آدم اینگونه سلب شود. مگر شما اعتقاد 

دارید که در کشور قحط الرجال است؟
نمایندهتهران:

آقای پزشکیان! اگر نهج البلاغه 
خوانده ای، جلوی این وضعیت 

را بگیر
نماینده تهران در مجلــس در واکنش به اخبار 
مربوط به واگذاری ایران خودرو به کروز گفت: 
آقای پزشکیان! اگر ضد فسادی، اگر نهج البلاغه 
خوانده ای، جلوی این وضعیت را بگیر. به گزارش 
خبرگــزاری خبرآنلاین، امیرحســین ثابتی، 
نماینده تهران در صحن علنی مجلس شورای 
اسلامی گفت: متأسفانه مطلع شدم که قرار است 
جلسه مجمع عمومی شرکت ایران خودرو برگزار 
شود تا صندلی سوم هیئت مدیره این شرکت به 
کروز داده شود!بنابر روایت تسنیم، وی افزود: 
شرکت کروز یک قطعه ساز پرحاشیه است که 
کیفرخواستی که سه سال پیش برایش صادر 
شــد، ۱۸ صفحه بود. یک قلم از موارد آن این 
بود که ۲۲۰ میلیون دلار مال نامشروع تحصیل 

کرده است.
عضوکمیسیونامورداخلیکشور:

 طرد اتباع خارجی کافی نیست
عضو کمیسیون امور داخلی کشور و شورا های 
مجلس گفت: طرد اتبــاع خارجی به تنهایی 
پاسخگو نیست، چرا که در تهران برخی اتباع 
را ۲۸ بار طرد کردیم و دوباره برگشتند و باعث 
ایجاد کلونی های اتباع در اطراف تهران شدند.

عضــو کمیســیون شــورا ها می گوید علت 
مخالفت دستگاه ها با سازمان ملی مهاجرت 
و ساما ن دهی اتباع خارجی این است که اتباع 
برایشــان منفعت اقتصادی دارد. ابوالفضل 
ابوترابی عضو کمیســیون امور داخلی کشور 
و شورا های مجلس شــورای اسلامی درباره 
حضور اتباع خارجی غیرمجاز در کشور گفت: 
اتباع موضوع بسیار پیچیده ای است. نماینده 
مردم تیران، کرون و نجف آباد در مجلس اظهار 
کرد: در تهران برخی اتباع را ۲۸ بار طرد کردیم 
و دوباره برگشــتند و باعث ایجاد کلونی های 
اتباع در اطراف تهران شــدند. بعد از تهران، 
بوشهر بیشترین میزان طرد به تعداد ۲۱ بار 
را دارد که اتباع دوباره برگشتند و در خیلی از 
استان های دیگر هم شاهد این موضوع هستیم 

پس طرد به تنهایی پاسخگو نیست.
نمایندهمردمتهران:

کلید حل مشکلات اقتصادی 
کشور FATF و پالرمو نیست

نماینده مردم تهــران در مجلس شــورای 
اســلامی تاکید کرد: کلید حل مشــکلات 
اقتصادی در دســت جوانان ایران اســت، نه 
 FATF موضوعات مشــکوک و مبهمی مانند
و پالرمو.به گزارش خبرنگار مهر، ابوالقاســم 
جراره در جلسه علنی مجلس شورای اسلامی 
طی نطق میان دستور، گفت: دهه فجر پیروزی 
انقلاب اسلامی را گرامی می داریم و با امام )ره( 
و شــهدا عهد می بندیم تا نفس داریم قدمی 
از آرمان های حق طلبانه آنان گامی به عقب 

برنداریم. 
به مقام معظم رهبری هــم می گوئیم که بر 
سر پیمانی که از روز نخست بسته ایم تا آخر 
می مانیم.وی در ادامه، بیــان کرد: این روزها 
صحبت از اقتصاد و معیشــت مــردم آنقدر 
توسط مسئولان مختلف مطرح می شود که 
این شائبه را در افکار عمومی ایجاد کرده که 
احتمالاً مقصر شــرایط فعلی مردم هستند 
و مدیــران هیچ گونــه کوتاهــی و قصوری 

نداشته اند.

کرملین ادعای ترامپ را تایید نکرد اردوغان و الجولانی توافقنامه نظامی امضا می کننداقدام متقابل چین علیه تعرفه های تجاری ترامپ
 همزمان با اجرایی شــدن فرمان »دونالد ترامپ« رئیس جمهوری آمریکا مبنی بر اعمال 
تعرفه های ۱۰ درصدی علیه چین، پکن از اقدام متقابل برای وضع تعرفه بر برخی از کالاهای 
ایالات متحده خبر داد.به گزارش ایرنا به نقل از شبکه سی جی تی ان، کمیسیون تعرفه های 
گمرکی شورای دولتی چین با صدور اطلاعیه رسمی تاکید کرد که زغال سنگ و گاز طبیعی 
مایع )LNG( وارداتی از آمریکا مشمول اعمال تعرفه ۱۵ درصدی می شود.همچنین تعرفه 
۱۰ درصدی بر نفت، ماشین آلات کشاورزی، وسایل نقلیه باری سنگین و وانت های وارداتی 
از آمریکا اعمال می شود و این تعرفه های جدید از روز ۱۰ فوریه وارد مرحله اجرا خواهد شد.

منابع آگاه مدعی شدند که رهبران سوریه و ترکیه در دیدار آتی خود یک توافقنامه 
نظامی امضا خواهند کرد که شامل ایجاد پایگاه های نظامی ترکیه در سوریه و همچنین 
مشارکت آنکارا در آموزش سربازان سوری اســت. به گزارش ایسنا، رسانه انگلیسی 
مدعی شد که »احمد الشرع« رئیس جمهور انتقالی سوریه معروف به الجولانی و »رجب 
طیب اردوغان« رئیس جمهور ترکیه در دیدار اخیر خود در آنکارا درباره یک پیمان 
دفاعی مشترک گفت وگو خواهند کرد که شامل ایجاد پایگاه های هوایی ترکیه در مرکز 

سوریه و آموزش ارتش جدید این کشور خواهد بود.

کرملین ادعای اخیر رئیس جمهور آمریکا درباره پیشرفت جدی در مذاکرات صلح در اوکراین 
را تایید نکرد. به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از تاس، دیمیتری پسکوف، سخنگوی کرملین 
ادعای اخیر دونالد ترامپ، رئیس جمهور آمریکا درباره پیشرفت جدی در مذاکرات حل و 
فصل جنگ اوکراین را تایید نکرد.پسکوف در پاسخ به پرسش تاس گفت: ما حرف جدیدی 
نداریم که به آنچه پیش تر درباره این موضوع گفتیم، اضافه کنیم.ترامپ پیش تر با اشاره به 
مذاکرات جاری به منظور دستیابی به توافق صلح برای پایان دادن به جنگ روسیه و اوکراین، 

مدعی شد که در این مسیر پیشرفت محسوسی صورت گرفته است.  

ســخنگوی دولت گفت: وزیــر نفت در 
روزهای آینده خبری خوش خواهند داشت 
که با حضــور رئیس جمهور به ســرانجام 
خواهد رسید و اتفاقات مهمی رخ خواهد 
داد. این مــوارد در زمینه اشــتغالزایی و 

سرمایه گذاری است.
به گزارش خبرنگار حوزه دولت خبرگزاری 
تســنیم، »فاطمه مهاجرانی« سخنگوی 
دولت در نشســت خبری بــا خبرنگاران 
ضمن تبریک اعیاد شــعبانیه، دهه فجر و 
روز پاســدار و جانباز، درخصوص عیدی 
کارمندان دولت بیان کرد: مبلغ 3 میلیون 
تومان برای عیــدی کارمندان، ۸4۰ هزار 
تومان حق عائلــه و 36۰ هزار تومان برای 
حق اولاد انجام می شــود و امیدواریم این 

مبالغ در بهمن ماه پرداخت شود.
وی اظهار داشــت: برای اولین  بار تمامی 
مسئولان سه قوه در کنار یک دیگر جمع 
شده و برای حل مسائل کشور و همدلی، 
به گفت وگو پرداختند. وقتی با هم به یک 
موضوع نگاه و تلاش کنیم، به معنای وفاق 
خواهد بود و می تواند به حل مشــکلات 

کمک کند.
ســخنگوی دولت با اشــاره به سفر اخیر 
عارف به قزاقســتان و حضور در نشست 
اتحادیــه اقتصادی اوراســیا، عنوان کرد: 
ارتباط ما با این اتحادیه بــرای اقتصاد ما 

مفید خواهد بود و این سفرها در راستای 
تحکیم روابط با همســایگان و کشورهای 
منطقه اســت.مهاجرانی اظهار داشت: در 
روزهای اخیر لغو روادید با تاجیکســتان 
را داشــتیم و این لغو روادید، برای تمامی 
شهرهای ایران و تاجیکستان مد نظر گرفته 
شده است تا گردشگران بتوانند به راحتی 
سفر داشــته باشــند.وی در ادامه گفت: 
تمرکز آقای رئیس جمهــور بر حوزه های 
زیرساختی و عدالت آموزشی و بهداشتی 
اســت. دولت در زمینه فضاهای آموزشی 
و کیفیت آمــوزش در تلاش اســت تا به 
عدالت برسیم؛ فضای آموزشی و کیفیت 
آموزش به صورت جدی در حال کار است.
ســخنگوی دولت درخصوص دیدارهای 
رئیس جمهور بیان کرد: آقای پزشکیان با 
بدنه های اجتماعی دیدار داشته و خواهند 
داشت و این روند ادامه دار است؛ اخیراً نیز با 
اهالی جشنواره های فجر ملاقات داشتند. 
هم چنین از فعالان جشــنواره های فجر 
به خاطر این رویدادهای هنری و فرهنگی 

قدردانی می کنیم.
مهاجرانی هم چنین گفــت: وزیر نفت در 
روزهای آینده خبری خوش خواهند داشت 
که با حضــور رئیس جمهور به ســرانجام 
خواهد رسید و اتفاقات مهمی رخ خواهد 
داد. این مــوارد در زمینه اشــتغالزایی و 

سرمایه گذاری است.
وی در پاســخ به ســوالی دربــاره اینکه 
چه تضمینی وجود دارد که با پیوســتن 
ایران به FATF مشــکلی بــرای تجارت 
ایران پیــش نیاید و طــرف غربی اعمال 
فشــار نکند؟ بیان کرد: ما به دو معاهده از 
FATF هنوز نپیوســتیم و با عدم پذیرش 
این دو مورد، بانک های خود را زمین گیر 
می کنیم؛ برای اینکه بتوانیم با کشــورها 
کار کنیم باید ثابت کنیم که پول شویی و 
همکاری سازمان یافته با تروریسم نداریم 
و بــه گروه هایی ماننــد بوکوحرام کمک 
نمی کنیم. این دو معاهده کمک می کند 
که بانک های ما از فشار بیرون بیایند، بله 
هیچ تضمینی وجود نــدارد ولی باید این 
فشار برداشته شــود و با تدبیر نظام، فعلًا 
لوایح در مجمع تشخیص است.سخنگوی 
دولت در پاسخ به ســؤال دیگری درباره 
افتتــاح پروژه های عمرانی که از ســوی 
رئیس جمهور انجام شــد، اظهار داشت: 
۲33۱ طرح عمرانی امروز افتتاح خواهد 
شــد و اغلب زحمات این پروژه ها توسط 
دولت ســیزدهم و دولت شــهید رئیسی 
انجام شده و شرط انصاف است که قدردانی 
کنیم؛ چون دولت چهاردهم در این شش 
ماه که نمی توانسته تمام کار این پروژه ها را 

به سرانجام برساند.

مهاجرانی در پاســخ به ســوال دیگری 
درخصوص اســتفاده هــوش مصنوعی 
در دســتگاه های اجرایی، خاطرنشــان 
کــرد: پیش شــرط هــوش مصنوعــی، 
هوش تجاری اســت و ابتدا باید حجمی 
از داده ها را تجمیع کرده و ســپس سراغ 
هــوش مصنوعــی برویم. طبــق اعلام 
معاونت علمی ریاســت جمهوری، وزارت 
ارتباطات و علوم، تهیه دستیار هوشمند 
دولت در دستورکار اســت و این دستیار 
برای ســامان برنامه، برای رشته ورزشی 
کشــتی و دو چاه نفتی نیز در حال انجام 
است تا بتوانیم چاه های هوشمند داشته 
باشیم. بزودی شاهد نیروگاه های هوشمند 
خواهیم بود.وی در پاسخ به سوالی درباره 
واگذاری سهام ایران خودرو، اظهار داشت: 
واگذاری سهام ها طبق برنامه دولت برای 
کاهش تصدی گری اســت. هر چقدر این 

تصدی گری کاهش یابد، به رقابتی شدن 
موضوع کمک می کنــد و کار به اهل آن 
سپرده می شود. آنچه درباره ایران خودرو 
هم هست اینگونه اســت؛ این شرکت از 
دهه 4۰ شمسی فعال است و علاقمندیم 
عملکرد این شرکت به بهترین نحو ممکن 
باشــد و در راستای شــفافیت واگذاری، 

تصمیمات لازم اتخاذ خواهد شد.
سخنگوی دولت در پاسخ به سوال تسنیم 
درخصوص برنامه دولت برای حل مشکل 
مسکن در کشور و همچنین سیاست قوه 
مجریه بــرای نحوه تأمین مســکن برای 
مردم، گفت: مسکن بار معیشتی سنگینی 
بر مردم تحمیل کرده و ما متوجه این فشار 
هستیم و موضوع مســکن، دغدغه مهم 
جوانان است. تعهدات دولت های سابق بر 
ذمه ماست و خود را مکلف می دانیم که آن 

را انجام دهیم.

پرداخت عیدی کارمندان در اوایل اسفندماه

یم
سن

س :ت
عک

سخنگویدولتدرنشستخبریخبرداد:

آملی لاریجانی گفت: مجمع تشخیص مشغول کار 
دقیق هستند و آنچه را که مجلس برای ما فرستاد و 
مورد ایراد شورای نگهبان بود، بحث دقیق درباره آن 

در مجمع درحال انجام است.
نورنیوز-گروه سیاســی: رئیس مجمع تشــخیص 
مصلحت نظام درباره برآورد خــود از رای اعضای 
مجمع به FATF، گفت: نمی توانم پیش بینی کنم. 
ما بحث می کنیم و آنچه مصلحت کشور بعد از کار 
فنی و دقیق تشخیص داده شود، ان شاءالله مطرح 

خواهد شد.
آیت الــه صادق آملــی لاریجانــی رئیس مجمع 
 FATF تشخیص مصلحت نظام درباره روند بررسی
در مجمع تشخیص و نتیجه آن، گفت: ما کار دقیق 
علمی می کنیم. البته باید توجه داشت که FATF به 
مجمع تشخیص ارجاع نشده بلکه دو لایحه پالرمو 
و CFT ـ دو کنوانسیون بین المللی ـ در دستور کار 

قرار گرفته است.
وی افزود: اکنون کمیسیون های مجمع تشخیص 
مشــغول کار دقیق هســتند و آنچه را که مجلس 
محترم برای ما فرستاد و مورد ایراد شورای نگهبان 
بود، بحث دقیق درباره آن در مجمع درحال انجام 

است.
رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام در پاسخ به 
این پرسش که فضای مجمع را درمورد این دو لایحه 
چگونه ارزیابی می کنید؟ تصریــح کرد: نمی توانم 
پیش بینی کنم. ما بحث می کنیم و آنچه مصلحت 
کشور بعد از کار فنی و دقیق تشخیص داده شود، 

ان شاءاله مطرح خواهد شد.
به گزارش ایرنا، پیش از این »علی لاریجانی« عضو 
مجمع تشــخیص مصلحت نظام و مشــاور رهبر 
انقلاب در حاشیه بازدیدش از خبرگزاری جمهوری 
اسلامی از تشکیل کمیسیون مشترک برای بررسی 

FATF در مجمــع خبــر داد و گفته بــود: افراد از 
کمیســیون هایی که نقش دارند انتخاب شده اند و 

بررسی های خود را آغاز می کنند.
گفتنی است، »گروه ویژه اقدام مالی« که به اختصار 
FATF نامیده می شود، نهادی بین الدولی است که 
در حوزه هایی مانند مبارزه با پولشویی و تامین مالی 
تروریسم، اســتانداردها و مقررات فنی و حقوقی را 

تدوین کرده است.
نظارت بر شفافیت مالی در سطح ملی و بین المللی و 
تحلیل داده های حاصل از گزارش های رسمی واصله 
از کشورهای مختلف در زمره کار ویژه اف ای تی اف 
است تا دولت ها بتوانند بر اساس ارزیابی های انجام 
شده، ریسک سرمایه گذاری خود را در کشورهای 
هدف کاهش داده و در مراودات بانکی و تعاملات با 
کشورهای مشکوک )فهرست سیاه( احتیاط کنند.

دولت »حســن روحانی« لوایح چهارگانه شــامل 

اصلاح قانــون مبارزه بــا تامین مالی تروریســم، 
اصلاح قانون مبارزه با پولشــویی، پیوســتن ایران 
به کنوانسیون ســازمان ملل متحد برای مبارزه با 
جرایم ســازمان یافته فراملی )پالرمو( و پیوســتن 
ایران به کنوانسیون مقابله با تامین مالی تروریسم 
)CFT( را به مجلس شورای اســلامی ارسال کرد؛ 
دو لایحه نخســت یعنی اصلاح قانــون مبارزه با 
تامین مالی تروریســم و اصلاح قانــون مبارزه با 
پولشویی سال ۱3۹۷ پس از تصویب مجلس شورای 
اسلامی و تایید شــورای نگهبان به دولت ابلاغ شد 
و دو لایحه دیگر در میان تضــاد دیدگاه های میان 
دولت و مجلس وقت با شــورای نگهبان و مجمع 
تشخیص مصلحت نظام سرنوشتی نامعلوم یافت و 
با قرار گرفتن نام کشورمان در لیست سیاه این نهاد 
چالش های بسیاری بر سر راه مناسبات خارجی و 

روابط اقتصادی ایران با جهان به وجود آمد.

آملیلاریجانی:

 مجمع در حال بررسی دقیق و علمی »FATF« است

سیاستداخلی
معاونامورکنسولیوزارتخارجه:

فرانسه باید به خانواده های اتباع 
ایرانی غرامت بدهد

معاونراهبردیرئیسجمهور:
 ضرورت تحقق منفعت ملی، 

شجاعت داشتن برای ریسک است

مشاورمقاممعظمرهبری:
 ایران از حقوق هسته ای 

خود دفاع می کند

رئیسشورایائتلافنیروهایانقلاب:
 به برخی دوستان مجلس گفته ایم 

تندروی نکنید
معاون امور کنســولی وزارت خارجه درمورد آخرین 
وضعیت پرونده قتل دوتبعه ایرانی در فرانسه، گفت: 

پاریس باید به خانواده های اتباع ایرانی غرامت بدهد.
به گزارش خبرنگار مهر، وحید جلال زاده معاون امور 
کنسولی وزارت خارجه در حاشــیه همایش طوفان 
الاقصی و غزه، در جمع خبرنگاران در پاســخ به مهر، 
در مورد رایزنی ها با مقامات بیروت، در سفر به لبنان، 
اظهار داشت: ما در ادامه رایزنی ها در منطقه سفر دو 
روزه ای را به لبنان داشتم. ما با مردم، دولت و گروه های 
مقاومت در لبنان یک ارتباطات تاریخی و گسترده ای 
داریم. وی افزود: ما در این سفر با وزیر خارجه و رئیس 
مجلس لبنان ملاقات داشتم و روابط فی مابین ایران و 
لبنان را مورد بررسی قرار دادیم. معاون امور کنسولی 
وزارت خارجه گفت: دولت و مردم ایران در همه شرایط 
چه تلخی و چه شیرینی در کنار مردم و دولت لبنان 
بودند. ما همچنان آماده ایم که هر زمان دولت لبنان 
درخواست کمک کند، حتماً در میدان حاضر باشیم.

وی گفت: در دیدار با رئیس مجلس لبنان دعوت آقای 
قالیباف از ایشان را تجدید کردم و خواستم که سفری 
به ایران داشته باشــند. رئیس جمهور لبنان انتخاب 
شده و دولت یک ســامان خوبی پیدا کرده و ایشان 
هم و پذیرفتند که در اولیــن فرصت ممکن به ایران 
ســفر کنند.جلال زاده عنوان کرد: آقای نبیه بری از 
مجاهدان قدیمی جبهه مقاومت است و در این ماه های 
 گذشــته خصوصاً در بحث آتش بس در لبنان تلاش

 کردند. 

معاون راهبــردی رئیس جمهور با تاکیــد بر اینکه 
مبنای وفاق، منافع مردم اســت، گفت: جیغ زدن 
شــجاعت نمی خواهد بلکه توافق کردن شــجاعت 
می خواهد، وفاق و فکر کردن بــه منافع ملی و حل 
مشکلات مردم، شــجاعت می خواهد.»محمدجواد 
ظریف«  درخصوص وفاق بین سران قوا و مجموعه 
حاکمیت بــرای حل مشــکلات مــردم و غلبه بر 
بحران های امروز کشــور، تاکید کرد: مبنای وفاق، 
منافع ملی و منافع مردم اســت، همه باید بپذیریم 
که برای منافع ملــی کار می کنیم و به دنبال کف و 
سوت و تشویق هم نباشیم، معمولا منفعت شخصی 
و منفعت مردم در یک جا قابل جمع نیســت و باید 
بین این دو یکی را انتخــاب کنیم.معاون راهبردی 
رئیس جمهور گفت: بایــد در اقدامات و تلاش های 
خود منافع مردم را مبنای کار قــرار دهیم و اینکه 
آیا کاری که در حال انجام آن هستیم به نفع مردم 
و حل مشــکلات جامعه هســت یا خیر.وی افزود: 
فحش ها که در مسیر حل بحران ها و مشکلات مردم 
و ایجاد وفاق و پایان دادن به اختلافات می خوریم، 
مثل حباب روی آب است و می رود اما آنچه به نفع 
مردم است، ماندنی اســت.ظریف با تاکید بر اینکه 
منفعت شخصی با منفعت ملی یکجا جمع نمی شود، 
تصریح کرد: ضرورت تحقق منفعت ملی، شجاعت 
داشــتن برای ریســک اســت، اینکه راحت یکجا 
بنشینیم بدین معناست که شجاعت ریسک کردن 

و شجاعت توافق کردن نداشته باشید.

مشاور مقام معظم رهبری و مسئول پرونده هسته ای 
ایران گفت: ایران هیچ گاه به دنبال سلاح هسته ای نبوده 
و نخواهد بود. با این حال از حقوق قانونی خود در ابعاد 

سیاسی و فنی با تمام توان دفاع می کند.
  مشاور مقام معظم رهبری و مسئول پرونده هسته ای 
ایران گفت: ایران با تمام توان از برنامه هسته ای صلح 
آمیز خود دفاع می کند و خلاقیت و اراده ایرانی توسعه 
دهنده فناوری کشور است. مشاور سیاسی مقام معظم 
رهبری و مسئول پرونده هســته ای ایران ، با حضور 
در ســازمان انرژی اتمی، از جدیدترین دستاوردها و 
اقدامات صنعت هســته ای بازدید کرد.علی شمخانی 
در حاشیه بازدید از نمایشگاه جدیدترین دستاوردهای 
صنعت هســته ای ضمن تبریک اعیاد شعبانیه و دهه 
فجر، بر اهمیت نقش فناوری هسته ای در توسعه کشور 
تاکید کرد.شمخانی با تاکید بر اهمیت توسعه فناوری 
هسته ای در کشور تصریح کرد: دانش، خلاقیت و اراده 
ایرانی ها توسعه دهنده فناوری هسته ای در کشورمان 
بوده و این توانمندی ارزنده را برای کشور پایه گذاری 
کرده است. اگر به این مساله دقیق نگاه کنیم، متوجه 
می شویم چرا برخی کشورها با پیشرفت هسته ای ایران 
مخالف هستند.مشاور سیاســی مقام معظم رهبری 
تاکید کرد: فناوری هســته ای نه تنها در بخش تولید 
انرژی پــاک و تجدید پذیر ارزش هــای قابل توجهی 
برای کشور ایجاد خواهد کرد، بلکه در حوزه هایی مانند 
کشاورزی، پزشکی، دارویی، مدیریت منابع آب و محیط  

زیست نیز بسیار تعیین کننده و اثرگذار است.

رئیس شورای ائتلاف نیروهای انقلاب با بیان اینکه 
یکی از جلوه های عقلانیت دوری از تندروی است، 
گفت: ما گاهی به بعضی از دوســتان در مجلس یا 
جاهای دیگر می گوییم تنــدروی نکنید. ما باید 
از افراط و تفریــط خودداری کنیــم و بدانیم در 
سیاســت داخلی هم با اصول حکمت و مصلحت 
و عزت ســروکار داریم.به گزارش ایسنا، غلامعلی 
حدادعادل در نشست هفتگی وبیناری مسئولان 
شــورای ائتلاف در اســتان ها، گفت: در آستانه 
ســالگرد پیروزی انقلاب باید این حقیقت را برای 
خودمان مرور کنیــم که جوهــر و عناصر اصلی 
انقلاب ما ایمان به خــدا و کار بــرای خدا و قدم 
نهادن در راه مبارزه با طاغوت و ظلم و بی عدالتی 
و وابســتگی به بیگانه بود که هم در شخص امام 
در حد اعلی و هم در رهبــران اصلی انقلاب و هم 
در توده های مردم متجلــی بود.حدادعادل افزود: 
روحیه معنوی مردم در ماه ها و هفته ها و روزهای 
منتهی به پیروزی انقلاب را به خاطر آوریم. آنانی 
که شاهد بودند به خودشان یادآوری کنند و برای 
آنانی که شاهد نبودند تعریف کنند و توضیح دهند 
تا نسلی که امروز وارث انقلاب شده بتواند تصویر و 
تصوری از آن روزهای پیروزی داشته باشد.رئیس 
شورای ائتلاف نیروهای انقلاب با اشاره به وضعیت 
سیاسی کشور، گفت: شــرایط سال 4۰3 از حیث 
تحولات و اتفاقات قابل قیاس با هیچ سالی از 46 

سال اخیر نیست. 


